

跟团游

Tour code:
VCTFU18

VOYA®
By TRAVELOG

9D7N

无购物

成渝九寨武隆

成都 | 松潘 | 九寨沟 | 黄龙 | 武隆 | 重庆

Exploring Chengdu & Chongqing

CHENGDU | SONGPAN | JIUZHAIGOU | HUANGLONG |
WULONG | CHONGQING



深度畅玩九寨沟

专车直达景区门口，
免去步行1.2km之苦
(AAAAA)



成都熊猫基地

近距离观赏熊猫生态



赠送精美旅拍

换上华丽藏装，
做一次藏族卓玛/扎西



升级双程高铁

成都往返松潘，
单程劲省4小时车程！

03-3385 5020
www.voya.com.my

f @voya.commy



第1天 吉隆坡 ➡ 成都

集合于吉隆坡国际机场，飞往成都。

第2天 成都

📍 文殊院

川西著名的佛教寺院，承载着悠久的佛教历史，红墙青瓦间尽显禅意，是闹市中一方宁静的修心之地。

📍 宽窄巷子

由宽巷子、窄巷子组成，是成都遗留下来极具巴蜀风情的清朝古街道。

📍 IFS成都国际金融中心 | 春熙路 | 太古里

成都最具代表性的城市地标与高端购物中心。屋顶那只巨大的熊猫雕塑“爬上墙的熊猫”已成为成都最具人气的打卡点之一。融合时尚购物、地道美食与城市地标。可自由安排逛街、拍照或品尝成都小吃，感受城市的现代节奏与生活气息。

第3天 成都 (1.5hrs) 松潘 (2.5hrs) -157公里- 九寨沟

★ 成都东站搭乘动车前往松潘站，单程直接省下了4个小时车程！

📍 松潘古城

一座历史悠久的古城，汉藏文化交融的缩影，有着“川西门户”的美誉。门口有一座文成公主和松赞干布的雕像，这座城是汉藏结合的城镇。现如今还能在古城里看到藏族人民，很适合来逛逛，体验一番古城风情。

🚗 特别安排：

抵达九寨沟，安排“藏家欢迎晚宴”献哈达、载歌载舞，仪式感拉满！

第4天 九寨沟深度游

★ 九寨沟风景区（含景区观光车）

在这里仅有九个藏族村寨，故名为九寨沟，沟中自然景观殊异，“黄山归来不看山，九寨沟归来不看水”，水是九寨沟的精灵，湖、泉、瀑、滩连缀一体，游览树正云海、诺日朗瀑布、五花海、珍珠滩、五彩池…等。

🚗 重磅保姆级升级：

九寨沟景区大门口车辆直达！省去普通团步行 1.2km 的烦恼。

九寨沟四季景不同，每季皆可游

- 春季赏花（3月-5月）
- 夏季避暑（6月-8月）
- 秋季红叶（9月中旬-11月上旬）
- 冬季观雪（12月-2月）

🚗 特别安排：

赠送九寨沟藏装旅拍，做一次藏族卓玛/扎西。

第5天 九寨沟 (3hrs) 黄龙 (2hrs) 成都

★ 黄龙风景区（含上行索道及景区往返观光车）

景区由黄龙寺、单尼沟、雪山梁、雪宝顶、丹云峡等景点组成，沟底的岩石，晶莹剔透，类似石灰岩溶洞中的钟乳石，景区以其奇、绝、秀、幽的自然风光闻名中外，被誉为“人间瑶池”。这也是世界文化遗产之一。



黄龙 Huanglong Valley

第6天 成都 (3.5hrs) -306公里- 重庆

★ 成都熊猫基地

上午晨间参观世界上最大的熊猫保护和繁育中心之一也是熊猫最活跃的时候。这里致力于保护和繁育濒危的大熊猫，以确保它们的生存和繁衍。

★ 长江索道（南滨路上）

体验重庆人的“空中公交”，两江风光尽收眼底。

📍 云端之眼

360度无死角俯瞰重庆两江四岸的绝佳高空视野。

📍 解放碑步行街 & 八一好吃街（晚餐自理）

重庆最具代表性的核心地标商圈。您可以打卡巍峨伫立的解放碑，感受山城的繁华夜市；随后漫步至紧邻的八一好吃街，这里汇聚了酸辣粉、山城小汤圆、烤脑花等最地道的重庆小吃，在热闹的烟火气中开启舌尖上的山城寻味之旅。

📍 洪崖洞夜景

重庆著名景点，以吊脚楼建筑和繁华商业街闻名，夜晚灯火通明，宛如童话世界，从千厮门大桥俯瞰全景，更如临仙境。

第7天 重庆 (2.5hrs) 武隆 (2.5hrs) -168公里- 重庆

★ 武隆仙女山国家森林公园（含小火车）

春赏花夏避暑，秋观层林冬观雪。拥有罕见的高山草原风光，被誉为“南国第一牧场”。

★ 天生三桥（含观光电梯+出口电瓶车）

世界自然遗产，亚洲最大的天生桥群。《满城尽带黄金甲》及《变形金刚4》的核心取景地，探秘雄奇的喀斯特天坑奇观。

第8天 重庆 (3hrs) -275公里- 成都天府机场

📍 李子坝轻轨穿楼

特别安排在早上上班早高峰时期，轻轨班次极密，最方便大家拍下“吃轻轨”的网红震撼一幕。

📍 磁器口古镇

被誉为“小重庆”的千年古镇，脚踏青石板路，两旁保留着精美的明清风格古建筑。漫步在老街，空气中飘散着现做陈麻花的酱香与老火锅的牛油香，绝对是回程前挑选手信以及体验地道巴渝民俗氛围的绝佳去处。

📍 山城巷

保留了老重庆百年民居与悬崖栈道，是感受老山城风情的不二选择。

🚗 推荐自费：总人民币450元/人

《九寨千古情》藏羌文化视觉盛宴

一生必看的全景5D高科技舞台大片！大马没有的超震撼视听，亲身体验藏羌神话、5D实景大地震与九寨传说的凌空飞跃，仪式感与震撼力直击心灵。

重庆两江豪华夜游船

换个角度看魔幻山城！搭乘豪华游船荡漾于长江与嘉陵江交汇处，置身于价值百万的璀璨错落灯海中，360度近距离解锁洪崖洞及两岸绝美歌剧院级夜景。

第9天 成都 ➡ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。



武隆 Wulong

行程图片仅供参考，请以实际安排为准。

Note: ★ Entrance fees included; ◎ Sightseeing stop; 🚶 Optional Item

DAY 1 Kuala Lumpur ➡ Chengdu

Gather at Kuala Lumpur International Airport and depart to Chengdu.

DAY 2 Chengdu

◎ Wenshu Monastery

A famous Buddhist temple in western Sichuan with a rich history. The red walls and green tiles exude Zen, offering a peaceful sanctuary in the heart of the bustling city.

◎ Kuanzhai Alley

Consisting of Wide Alley, Narrow Alley, and Jing Alley, this is a beautifully preserved historic street from the Qing Dynasty, rich in traditional Sichuan charm.

◎ Chengdu IFS | Chunxi Road | Taikoo Li

Chengdu's premium landmark shopping hub. Snap a photo with the iconic rooftop "Clambering Giant Panda," enjoy upscale shopping, and taste authentic local snacks to feel the city's modern vibe.

DAY 3 Chengdu (1.5hrs) ➡ Songpan (2.5hrs) -157KM- Jiuzhaigou

★ Board the high-speed train from Chengdu East Station to Songpan Station, saving your travel time by 4 hours!

◎ Songpan Ancient Town

A historic ancient town showcasing a unique fusion of Han and Tibetan cultures. Known as the "Gateway to Western Sichuan," it features a majestic statue of Princess Wencheng and offers a vibrant taste of authentic ethnic customs.

💎 Special Arrangement:

Upon arrival in Jiuzhaigou, experience the "Tibetan Welcome Gala" with a traditional Hada presentation, singing, and dancing—a truly immersive cultural welcome!

DAY 4 Jiuzhaigou

★ Jiuzhaigou National Park (Includes Shuttle Bus)

Celebrated as a magical "Fairyland on Earth," Jiuzhaigou is world-famous for its colorful lakes, cascading waterfalls, and dense forests. Explore iconic wonders like the Five-Flower Lake, Five-Color Pond, and the majestic Nuorilang Waterfall.

💎 VIP Service Upgrade:

Direct coach access to the main entrance! Skip the exhausting 1.2km walk endured by standard tour groups.

Jiuzhaigou's Four Seasons – A Fairyland All Year Round

- Spring: Floral Blossoms (Mar-May)
- Summer: Cool Retreat (Jun-Aug)
- Autumn: Golden Foliage (Mid Sep-Early Nov)
- Winter: Snow Wonderland (Dec-Feb)

💎 Special Arrangement:

Complimentary Tibetan Costume Photoshoot inside the park—transform into a beautiful Dolma or a handsome Tashi!

DAY 5 Jiuzhaigou (3hrs) ➡ Huanglong (2hrs) ➡ Chengdu

★ Huanglong National Scenic Area

(Includes One-Way Cable Car & Return Shuttle Bus)

Comprising Huanglong Temple, Muni Valley, Snow Mountain Ridge, Xuebaoding, and Danyun Gorge, this World Natural Heritage site features smooth, calcified golden terraces resembling subterranean stalactites. Renowned worldwide for its bizarre, unique, elegant, and serene landscapes, it is celebrated as the "Fairyland on Earth."

DAY 6 Chengdu (3.5hrs) ➡ Chongqing -305KM- Chongqing

★ Chengdu Giant Panda Breeding Base (Includes Shuttle Bus)

Visit the world's leading panda conservation center during the morning, the peak active time to see these adorable giant pandas.

★ Yangtze River Cableway (Nanbin Road)

Glide across the sky on Chongqing's famous "aerial bus" for a panoramic view of the majestic river landscape.

◎ The Eye of the Clouds

An observation deck offering a breathtaking 360-degree panoramic view of Chongqing's dramatic skyline.

◎ Jiefangbei Pedestrian Street & Bayi Food Street (Own dinner arrangement)

Photograph the historic Liberation Monument and stroll through the food street to taste authentic local street eats.

◎ Hongyadong Night View

A legendary landmark of stilted wooden buildings. Illuminated at night, it transforms into a dazzling, fairy-tale world.

DAY 7 Chongqing (2.5hrs) ➡ Wulong (2.5hrs) -168KM- Chongqing

★ Fairy Mountain National Forest Park (Includes Mini Train)

A snow wonderland in winter and a lush green escape in summer, featuring rare and stunning alpine meadows known as "Southern China's No.1 Pasture."

★ Wulong Three Natural Bridges (Includes Elevator & Shuttle Bus)

A UNESCO World Natural Heritage site boasting Asia's largest natural bridge cluster. Famous as the epic filming location for Transformers 4, it offers a spectacular journey into majestic karst sinkholes.

DAY 8 Chongqing (3hrs) ➡ Chengdu Tianfu Airport -275KM-

◎ Liziba Monorail Station

Specially arranged during the morning rush hour when trains are most frequent, making it easy to capture the viral shot of the train passing through a residential building.

◎ Ciqikou Ancient Town

Often called "Little Chongqing," this historic town features timeless flagstone paths and traditional architecture. Stroll the vibrant streets to pick up unique local souvenirs before heading home.

◎ Shancheng Alley

Preserving a century of traditional residential cliff houses and cliffside walkways, this historic alley offers a rustic taste of old Chongqing's charm.

🚶 Optional Tour: (Total RMB 450 / person)

"The Romantic Show of Jiuzhai" (5D Live-Action Performance)

A must-see, state-of-the-art 5D live stage production featuring epic ethnic legends and breathtaking visual effects that will touch your soul.

Chongqing Two Rivers Luxury Cruise

Cruise along the confluence of the Yangtze and Jialing rivers, immersing yourself in a sea of glittering city lights with stunning 360° night views of Hongyadong.

DAY 9 Chengdu ➡ Kuala Lumpur

Transfer to the airport for your flight back home.

行程亮点 HIGHLIGHTS

深度畅玩双5A景点 —— 九寨沟 + 黄龙
探索世界自然遗产，打卡人间瑶池与高山钙化池奇观。

全面升级重庆奇观：武隆天坑 + 仙女山
亲临《变形金刚4》天生三桥科幻天坑，漫步南国第一高山牧场。

解锁魔幻山城网红打卡点
朝圣李子坝轻轨穿楼震撼瞬间，解锁洪崖洞金碧辉煌的绝美夜景。

超人气升级体验：动车往返 + 藏装旅拍
搭乘高铁路过省下4小时车程；特别赠送九寨沟精美藏装旅拍体验。

近距离观赏国宝熊猫生态
清晨错峰参观成都大熊猫基地，看最活泼可爱的大熊猫。

舌尖上的成渝风味
品尝成都火锅、川菜风味、高原牦牛汤锅及地道山城江湖菜。

Double 5A Wonders: Jiuzhaigou + Huanglong
Explore spectacular UNESCO World Heritage sites and multi-colored travertine pools.

Upgraded Chongqing Icons: Wulong Karst + Fairy Mountain
Visit the epic filming location of Transformers 4 and stroll the alpine meadows.

Must-See Viral Landmarks of Cyberpunk Chongqing
Witness the famous Liziba train passing through a building and the glowing night view of Hongyadong.

Premium Upgrades: Bullet Train Travel + Tibetan Costume Photoshoot
Save 4 hours of travel time via high-speed train, plus a complimentary costume shoot.

Up-Close Giant Panda Experience
Enjoy a morning visit to the Chengdu Giant Panda Base to see the pandas at their most active.

Authentic Sichuan & Chongqing Culinary Journey
Savor Chengdu hotpot, local Sichuan cuisine, comforting Yak stew hotpot, and spicy Chongqing dishes.

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	精选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 Meal on Board	成都明宇丽呈酒店或同级 Minyoun Rezen Hotel Chengdu or similar
2	酒店早餐 Hotel Breakfast	大厨小味风味 Sichuan Local Cuisine	全聚德烤鸭 Quanjude Roast Duck	成都明宇丽呈酒店或同级 Minyoun Rezen Hotel Chengdu or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	松州蓉和饭店 Ronghe Restaurant	特色汤锅风味 Tibetan Yak Hotpot	九寨沟千墨度假酒店或同级 Qianmo Resort Hotel Jiuzhaigou or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	景区自助餐 Buffet Lunch	酒店晚餐 Hotel Dinner	九寨沟千墨度假酒店或同级 Qianmo Resort Hotel Jiuzhaigou or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	穆喜斋药膳汤锅 Herbal Stew Hotpot	变脸火锅风味 Sichuan Hotpot & Show	成都明宇丽呈酒店或同级 Minyoun Rezen Hotel Chengdu or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	蜀厨蓉匠风味 Shu Chef Restaurant	八一好吃街自理 Bayi Food Street (Own)	重庆嘉遇酒店或同级 Jiayu Hotel Chongqing or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	徐家雅民间菜 Xu Family Folk Dishes	悦小馆粤菜 Yue Cantonese Cuisine	重庆嘉遇酒店或同级 Jiayu Hotel Chongqing or similar
8	酒店早餐 Hotel Breakfast	杨记隆府特色江湖菜 Chongqing Cuisine	萌狮同堂风味 Meng Shi Tong Tang	-
9	机上用餐 Meal on Board	-	-	-

条规:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。

2. 若出现无法预测的特殊情况，特别是在旅游旺季期间，悦游将保留更改或取消行程的权利。

3. 若悦游的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。

4. 每位参与悦游旅游团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如：交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，悦游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页

6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。
- Terms & Conditions:**

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.

2. VOYA Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

3. VOYA Travel is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; VOYA Travel reserves the right to make corrections as required.

4. Every person participating in VOYA Travel's tours shall travel at his/her own risk. VOYA Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice

6. All pictures shown are for illustration purpose only.

中国团 - 附加条规:

1. 所有行程以中文讲解为主。

2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。

3. 团费已包含并平均计算所有门票费用,恕不接受个人退款或退差价。

For Agent use only:

China Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in Mandarin.

2. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.

3. All admission fees are already included in the tour fare and shared among the group. No individual refund or price difference will be given.